
träde med SVERIGES BRIDGEFRBUNDS verk

ställande utskott den 28 augusti 1951.

Närvarande: Herrar Widengren, Dryselius, Nissn och Uerner.

Dessutom bevistades sammanträdet av adjungerade

ledamaten Grön1und

§ l
Protokollsjuetering

Justerades protokollet vid verkställande utskottets sammanträ
de den 12 augusti 1951D

§ 2

EM 1 VenedIg

Sekreteraren meddelade, att Jan Wohlin insjuknat och att man

inte med säkerhet kunde säga, om Wohlin skulle kunna resa till Vene
dig. Wohlins läkare hade på förfrågan svarat, att Wohlin enligt hans

uppfattning skulle kunna resa, om imga komplikationer tillstötte.

Vii beslöt, att herr•Kock skulle ersätta Wohlin 1 Venedig, om

det skulle bil så olyckligt, att Wohlins hälsotillstånd ej gjorde
det möjligt för honom att resa.

Sekreteraren påpekade Mrefter, att ingentin bestämts beträf

fande resebidragen för Sveriges officiella representanter. VII beslöt

betala hel resa och uppehälle för en officiell reoresentant Detta

resebidrag skulle fördelas mellan de vid föregående sammanträde ut

sedda representanterna areve Bonde och herr Werner

Vad kostnaderna för det svenska laget i Venedig beträffade

påpekade herr Nissn, att man enligt de uppgifter han erhllit inga—

lunda kunde lita nå de offerter; som de italienska hotellen sänt un
der vårens Förbundet måste därför bereda sig på kostnader utöver de

ursprungllen planerade.

Vid årsmötet 1950 hade föreslagits, att Sverige skullebegära,
att damtävlingen vid EM, i motsats till vad som nu vore fallet, skulle
gälla ett officiellt europamästerskap för damer VU beslöt, att För
bundets representanter skulle framställa önskemålet som proposition
till The European Briöse Leacue0

§ 3
ProposItionen för SM—fyrmanna

1 enlighet ned WJ:s beslut av den 12 augusti hade sekretera

ren ± samarbete med herrar Dryselius och Nissn utarbetat förslag till

årets proposition. Detta förslag godkändes med en del smärre ändringar.

World Olymvic

Sekreteraren redajorde närmare för World Olympie 1951. som
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skulle sänkas från 10 shillings per par till 5 shillings0 Australiens

bridgeförbund hade 1 skrivelse av den 31 juli accepterat förslaget,

Sekreteraren redogjorde sedan för hur man tänkt sig tävlingens

upp1ägnina. En clrkulärskrivelse skulle utgå till alla distriktsför—

bund och klubbar on att tävlingen skulle spelas över hela världen Tre—

dagarna den 16 och 23 novemberb Det skulle stå varjd distriktsförbund

fritt att vara arrangör, i annat fall skulle klubbarna uppmanas att

vara detta.

Den startavgift, som Förbundet skulle uttaga, bestämdes till

5 kr. per spelare, Dessutom skulle arrangörerna ha rätt att upptaga

sedvanlig bordsavgift för täckande av sina kostnader. 1 startavgif—

ten inginjc även kostnaden för den bok om spelen, som varje par efter

tävlingens slut skulle erhålla från Australiens bridgeförbund1.

Sekreteraren ämnade arbeta på att prissamlinaen skulle bli för—

nämlia. Frånsett hederspriset från Australiens bridaeförbund hade

engelsmannen Kenneth Konstam redan skänkt ett pris bestående av sex

silverbäare 1. sohatull0 Sekreteraren räknade med flera donatorer,

bl1a. hade han själv priser frn tIdigare tävlIngar, som han ämnade

ställa till förfogande0

VU hade inga invändningar motsekreterarens förslag. Man an

såg, att tävlingen var ett experiment, men att denna 1 varje fall ej

skulle medföra någon kostnad för Förbundet0 Däremot kunde man räkna

md att Förbundet dels skulle kunna ordna en instruktiv och givande

tvling för sIna medlemmar, dels även tillföras någon inkomst

§ 5
Allsvenskan

Herr Nissén redoajorde för det förslag om en allevensk turne—

ring, som den av Förbundet tillsatta kommissionen kommit tilL Denna

skulle enligt förslaget starta hösten l952

Vii tog ingen ställning utan beslöt att frågan först skulle

diskuteras av Förbundets styrelse0

Höstens styrelsesammanträde

Sekreteraren framhöll, att ett styrelsesammanträde i början

av september hade varit lämoliat, men att detta på grund av resan till

EN i Venedig inte kunde förarbetas på sedvanliat sätta

Sekreteraren föreslog därför, att styrelsesammanträdet skulle

hållas söndagen den lii oktober0 Den viktigaste ounkten på föredrag—

ninaslistan var årets proposition för SM—oar Sekreteraren hade ta

lat med herr Jannersten i hans egenskap av redaktör för Förbundets

officiella organ, och denne hade lovat att reservera plats för propo

sitionen i oktobrnumret av Bridgetidninaen0

Herrar Dryselius och Nissn åtogo sig att i början av oktober
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